
Vím, proč to nedělám
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Když občas od křesťanů slyším, že nevěřící u nás nechtějí slyšet evangelium, ptám se:
„A co jim říkáš, že to nechtějí poslouchat?
Řekněme, že jsem tvůj nevěřící kamarád nebo nakloněný kolega v práci, co bys mi řekl?“
Někdo nechce, abych si „hrál na nevěřícího“; ale občas to někdo i zkusí. A tady se dozvím
pozoruhodné věci, proč mu to asi nefunguje!
S poměrně masivním rozsahem zkušeností mezi českými nevěřícími jsme se naučili nejen
věci účinné, ale taky docela přesně víme, proč některé věci už NEDĚLÁME!

Na příklad víme, proč s nevěřícími nemluvíme o církvi, ani o Bohu (ale hojně o Ježíši!).
Víme, proč nepoužíváme křesťanská slova a proč nekorigujeme mravní stránku jejich
života. Taky víme, že když se sdílíme o živém Ježíši a o vlastní zkušenosti s Ním, lidé
pak většinou nekladou filosofické otázky, ale spíše osobní. A moc dobře víme, proč se
snažíme vyzkoušené nástroje udržet opravdu JEDNODUCHÉ.
Je skvělé, že se s námi učíš nové věci, co a jak dělat! Občas taky přemýšlej prosím, co a jak
NEdělat – abychom ve své službě nevěřícím byli účinnější, cílenější.
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